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Rada Miejska Skoczowa 
Radni - Sesja 

Protokół nr 47/2023 

z XLVII Sesji Rady Miejskiej Skoczowa w dniu 26 kwietnia 2023 roku 

  
Obrady rozpoczęto 26 kwietnia 2023 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 18:30 tego samego 
dnia. Sesja odbyła się w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego w Skoczowie, Rynek 3. 

W posiedzeniu wzięło udział 19 członków. 

Obecni: 
1.Zdzisław Baranowski 
2. Fryderyk Białoń 
3. Maciej Bieniek 
4. Lucyna Bocek 
5. Maria Brodniewicz 
6. Rajmund Dedio 
7. Ryszard Drózd 
8. Joanna Duda-Michalak 
9. Irena Idasiak 
10. Jacek Krużołek 
11. Rafał Ludka 
12. Tomasz Michalak 
13. Teresa Papkala 
14. Franciszek Pomper 
15. Tomasz Pszczółka 
16. Mateusz Rohnka 
17. Halina Romańska 
18. Maria Sobik 
19. Mirosław Szwarc 
20. Monika Szyndler 
21. Marek Żagan 
 
Lista obecności – stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie XLVII sesji Rady Miejskiej Skoczowa VIII kadencji, przywitanie radnych i gości 
oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XLVI sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady oraz Przewodniczących Komisji o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
5. Informacja z działalności Burmistrza w okresie od 1-31 marca 2023 roku (druk nr 1043). 
6. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej za rok 2022 (druk nr 1037).  
7. Ocena Zasobów Pomocy Społecznej dla Gminy Skoczów za rok 2022 (druk nr 1038). 
8. Sprawozdanie z całokształtu funkcjonowania Skoczowskiego Ośrodka Sportu i 

Rekreacji w 2022 roku (druk nr 1041). 
9. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Centrum Kultury "Integrator" w Skoczowie za 

2022 rok (druk nr 1042). 
10. Sprawozdanie Miejskiego Zarządu Dróg z wykonania budżetu dla dochodów i 

wydatków za 2022 rok (druk nr 1039). 
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11. Informacja o planowanych na rok 2023 robotach remontowych na drogach 
zarządzanych przez Miejski Zarząd Dróg (druk nr 1040). 

12. Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Skoczów za 2022 rok (druk nr 1035). 
13. Informacja o stanie mienia Gminy Skoczów (druk nr 1036). 
14. Podjęcie uchwał: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie skargi mieszkańca Gminy Skoczów (druk nr 1048). 
2) Podjęcie uchwały w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia (druk nr 1049). 
3) Podjęcie uchwały w sprawie nadania honorowych tytułów: Zasłużony/a dla 

Harbutowic. Zasłużony/a dla Kiczyc, Zasłużony/a dla Kowali, Zasłużony/a dla 
Międzyświecia, Zasłużony/a dla Ochab, Zasłużony/a dla Pierśćca, Zasłużony/a dla 
Pogórza, Zasłużony/a dla Wilamowic, Zasłużony/a dla Skoczowa (druk nr 1047). 

4) Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy wewnętrznej drodze gminnej w 
Wilamowicach (druk nr 1044). 

5) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy użytkowania 
oraz odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego (druk nr 1045). 

6) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego, trybu zawarcia umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą i 
zawarcie kolejnej umowy (druk nr 1046). 

7) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2023 rok (druk 
nr 1050). 

8) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLIII/487/2022 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 19 grudnia 2022 roku, w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Skoczów na lata 2023 -2035 (druk nr 1051). 

15. Informacja Przewodniczącego Rady na temat złożonych interpretacji i zapytań oraz 
udzielonych odpowiedzi. 

16. Wolne wnioski, informacje, oświadczenia, komunikaty. 
17. Sprawy organizacyjne. 
18. Zamknięcie obrad XLVII sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 

 

ad.1. Otwarcie XLVII sesji Rady Miejskiej Skoczowa VIII kadencji, przywitanie radnych i gości 
oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Skoczowa Rajmund Dedio witając Radnych, 
Burmistrza Miasta Skoczowa Mirosława Sitko, Z-cę Burmistrza Miasta Skoczowa Andrzeja 
Bubnickiego, Skarbnika Jerzego Ciałonia, Radcę Prawnego, Prezesów Spółek, Naczelników 
Wydziałów Urzędu Miejskiego, Dyrektorów i Kierowników Jednostek Organizacyjnych oraz 
przybyłych gości. 

Następnie stwierdził prawomocność obrad. 
 
ad.2. Przedstawienie porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady zaproponował, by wycofać z porządku obrad sesji - projekt uchwały w 
sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia (druk nr 1049) – pkt 14.2. 
Poinformował, że pismem z dnia 19.04.2023r. wycofana została petycja w sprawie utworzenia 

Młodzieżowej Rady Gminy. 

Ponadto zaproponował, by wprowadzić do porządku obrad sesji - projekt uchwały w sprawie 

zmian w budżecie Gminy Skoczów (druk nr 1053) – w pkt 14.8. 

Druk nr 1051 – przesunie się do pkt 14.9. 

Następnie poddał pod głosowanie porządek obrad wraz z wprowadzonymi zmianami. 
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Wyniki głosowania: 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Teresa 
Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław 
Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 

 
NIEOBECNI (3) 
Fryderyk Białoń, Ryszard Drózd, Mateusz Rohnka. 

 
Porządek obrad XLVII sesji został przyjęty jak wyżej. 

 
 
ad.3. Przyjęcie protokołu z XLVI sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 
 
Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś ma jakieś uwagi do protokołu z XLVI sesji.  
 
Radna Teresa Papkala poprosiła o uzupełnienie protokołu o jej wypowiedź w pkt 14.1. 
dotyczącym podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia Programu Ochrony Środowiska dla Gminy 
Skoczów na lata 2023-2026 z perspektywą do 2030 roku (druk nr 1029). 
 
Przewodniczący Rady powiedział, że protokół zostanie uzupełniony i poddany pod głosowanie 
na następnej sesji. 
 
ad.4. Informacja Przewodniczącego Rady oraz Przewodniczących Komisji o działaniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
 
Poinformował, że uczestniczył w spotkaniach, uroczystościach, odpowiadał na pisma oraz 
przyjmował strony. Przewodniczące / cy komisji po krótce przedstawili tematykę, którą 
zajmowali się na komisjach. 

 
ad.5. Informacja z działalności Burmistrza w okresie od 1-31 marca 2023 roku (druk nr 1043). 

 
Rada przyjęła informację z działalności Burmistrza w okresie od 1-31 marca 2023 roku – 
stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 
 
ad.6. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej za rok 2022 (druk nr 1037). 

 
Przedstawiła Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Edyta Godziek. 

 
Radna Maria Brodniewicz – Przewodnicząca Komisji Kultury Fizycznej, Zdrowia i Opieki 
Społecznej – sprawozdanie zostało przyjęte przez komisję. 
 
Rada przyjęła sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej za rok 2022 – stanowi 
załącznik nr 3 do protokołu. 

 
ad.7. Ocena Zasobów Pomocy Społecznej dla Gminy Skoczów za rok 2022 (druk nr 1038). 

 
Przedstawiła Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Edyta Godziek. 
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Radna Maria Brodniewicz – Przewodnicząca Komisji Kultury Fizycznej, Zdrowia i Opieki 
Społecznej – przyjęto przez komisję. 
 
Rada przyjęła Ocenę Zasobów Pomocy Społecznej dla Gminy Skoczów za rok 2022- stanowi 
załącznik nr 4 do protokołu. 

 
ad.8. Sprawozdanie z całokształtu funkcjonowania Skoczowskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji 
w 2022 roku (druk nr 1041). 

 
Przedstawił Dyrektor Skoczowskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Zbigniew Gil. 
 
Radna Maria Brodniewicz – Przewodnicząca Komisji Kultury Fizycznej, Zdrowia i Opieki 
Społecznej – sprawozdanie zostało przyjęte przez komisję. 
Radna Maria Sobik – Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty – sprawozdanie zostało 
przyjęte przez komisję. 
 
Rada przyjęła sprawozdanie z całokształtu funkcjonowania Skoczowskiego Ośrodka Sportu i 
Rekreacji w 2022 roku – stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
ad.9. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Centrum Kultury "Integrator" w Skoczowie za 
2022 rok (druk nr 1042). 

 
Przedstawiła Dyrektor Miejskiego Centrum Kultury "Integrator" Julia Raszka, zaprezentowany 
został filmik. 
 
Radna Maria Sobik – Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty – sprawozdanie zostało 
przyjęte przez komisję. 
 
Rada przyjęła sprawozdanie z działalności Miejskiego Centrum Kultury "Integrator" w 
Skoczowie za 2022 rok – stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
ad.10. Sprawozdanie Miejskiego Zarządu Dróg z wykonania budżetu dla dochodów i 
wydatków za 2022 rok (druk nr 1039). 

 
Przedstawił Dyrektor Miejskiego Zarządu Dróg Piotr Hanzel. 

 
Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – sprawozdanie zostało przyjęte przez komisję. 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i Administracji 
- sprawozdanie zostało przyjęte przez komisję. 
 
Rada przyjęła sprawozdanie Miejskiego Zarządu Dróg z wykonania budżetu dla dochodów i 
wydatków za 2022 rok – stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
ad.11. Informacja o planowanych na rok 2023 robotach remontowych na drogach 
zarządzanych przez Miejski Zarząd Dróg (druk nr 1040). 

 
Przedstawił Dyrektor Miejskiego Zarządu Dróg Piotr Hanzel. 

 
Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego –  informacja została przyjęte przez komisję. 

 
Rada przyjęła informację o planowanych na rok 2023 robotach remontowych na drogach 
zarządzanych przez Miejski Zarząd Dróg – stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 



 

5 

 

 
ad.12. Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Skoczów za 2022 rok (druk nr 1035). 

 
Przedstawił Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń. 
 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i Administracji 
- sprawozdanie zostało przyjęte przez komisję. 

 
Rada przyjęła sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Skoczów za 2022 rok – stanowi 
załącznik nr 9 do protokołu. 

 
ad.13. Informacja o stanie mienia Gminy Skoczów (druk nr 1036). 

 
Przedstawił Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń. 
 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i Administracji 
- sprawozdanie zostało przyjęte przez komisję. 

 
Rada przyjęła informację o stanie mienia Gminy Skoczów – stanowi załącznik nr 10 do 
protokołu. 
 
Przewodniczący Rady przekazał prowadzenie pkt 14 porządku obrad sesji, 
Wiceprzewodniczącej Rady Miejskiej Skoczowa Monice Szyndler.  

 
ad.14. Podjęcie uchwał: 
ad.14.1. Podjęcie uchwały w sprawie skargi mieszkańca Gminy Skoczów (druk nr 1048). 
 
Przewodniczący Rady Rajmund Dedio – poinformował, że pismem z dnia 22.02.2023r. 
mieszkaniec Gminy Skoczów reprezentowany przez pełnomocnika złożył skargę przekazaną 
przez Wojewodę Śląskiego pismem nr KOI.1411.37.2023 z dnia 16.03.2023r. (data wpływu do 
kancelarii Urzędu Miejskiego w Skoczowie dnia 20.03.2023r.), na Burmistrza Miasta 
Skoczowa. Zgodnie z § 45 ust. 1 pkt 1 Statutu Gminy Skoczów w/w skarga przekazana 
została do kontroli przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji. 
 
Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Marek Żagan - komisja na posiedzeniu w 
dniu 03.04.2023 r. dokonała analizy skargi oraz jej załączników. Przedmiotem skargi był zarzut 
nie wydania przez Burmistrza Miasta Skoczowa decyzji administracyjnej w oparciu o art. 234 
ust. 3 ustawa z dnia 20 lipca 2017 r. Prawa wodnego (t.j. Dz. U. 2022, poz. 2625, dalej u.p.w.), 
zgodnie z którym Jeżeli spowodowane przez właściciela gruntu zmiany stanu wody na gruncie 
szkodliwie wpływają na grunty sąsiednie, wójt, burmistrz lub prezydent miasta, z urzędu lub 
na wniosek, w drodze decyzji, nakazuje właścicielowi gruntu przywrócenie stanu poprzedniego 
lub wykonanie urządzeń zapobiegających szkodom, ustalając termin wykonania tych 
czynności, w związku z naruszonymi stosunkami wodnymi na nieruchomości Skarżącego w 
latach 80 XX wieku.  
Skarga nie znajduje uzasadnionych podstaw w obowiązujących przepisach prawa, zarówno z 
przyczyn formalnych jak i materialnych.  
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji w głosowaniu jawnym – jednogłośnie zarekomendowała 
Radzie Miejskiej uznanie skargi za bezzasadną.  
 
Przewodniczący Rady – udzielił głosu skarżącemu, który przedstawił swoje stanowisko w 
sprawie. 
 
Przewodniczący Rady – poinformował, że w sprawie przedmiotowej skargi będą 2 głosowania 
– głosowanie, kto jest za uznaniem skargi za bezzasadną (zgodnie z rekomendacją Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji), następnie głosowanie projektu uchwały. 
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Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler poddała pod głosowanie:  

1/ uznanie skargi złożonej przez mieszkańca Gminy Skoczów za bezzasadną,  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Halina Romańska, Maria 
Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
NIEOBECNI (2) 
Fryderyk Białoń, Mateusz Rohnka 
 
2/ projekt uchwały w sprawie skargi mieszkańca Gminy Skoczów (druk nr 1048) z następująco 
brzmiącym § 1: „Skargę mieszkańca Gminy Skoczów reprezentowanego przez pełnomocnika 
z dnia 22.02.2023 r., przekazaną przez Wojewodę Śląskiego pismem nr KOI.1411.37.2023 z 
dnia 16.03.2023r. (data wpływu do kancelarii Urzędu Miejskiego w Skoczowie dnia 
20.03.2023r.), na Burmistrza Miasta Skoczowa uznać za bezzasadną  ”. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Halina Romańska, Maria 
Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
NIEOBECNI (2) 
Fryderyk Białoń, Mateusz Rohnka 
 
Uchwała nr XLVII/517/2023 w sprawie skargi mieszkańca Gminy Skoczów przyjęta została jak 
wyżej – stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
ad.14.2. Podjęcie uchwały w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia (druk nr 1049). 
 
Projekt uchwały został zdjęty z porządku obrad sesji. 
 
ad.14.3. Podjęcie uchwały w sprawie nadania honorowych tytułów: Zasłużony/a dla 
Harbutowic. Zasłużony/a dla Kiczyc, Zasłużony/a dla Kowali, Zasłużony/a dla Międzyświecia, 
Zasłużony/a dla Ochab, Zasłużony/a dla Pierśćca, Zasłużony/a dla Pogórza, Zasłużony/a dla 
Wilamowic, Zasłużony/a dla Skoczowa (druk nr 1047). 
 
Przedstawił Przewodniczący Rady Rajmund Dedio. Ponadto poinformował, że Komisja 
Regulaminowa jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Maciej Bieniek – prosił o pochylenie się w przyszłości i ewentualną zmianę Regulaminu 
przyznawania tytułów Zasłużony/a dla Sołectw i Miasta Skoczowa. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler poddała pod głosowanie projekt uchwały.  
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Wyniki głosowania: 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Halina Romańska, Maria 
Sobik, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Mirosław Szwarc 
 
NIEOBECNI (2) 
Fryderyk Białoń, Mateusz Rohnka 
 
Uchwała nr XLVII/518/2023 w sprawie nadania honorowych tytułów: Zasłużony/a dla 
Harbutowic. Zasłużony/a dla Kiczyc, Zasłużony/a dla Kowali, Zasłużony/a dla Międzyświecia, 
Zasłużony/a dla Ochab, Zasłużony/a dla Pierśćca, Zasłużony/a dla Pogórza, Zasłużony/a dla 
Wilamowic, Zasłużony/a dla Skoczowa przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 12 do 
protokołu. 
 
 
ad.14.4. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy wewnętrznej drodze gminnej w 
Wilamowicach (druk nr 1044). 
 
Przedstawił Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania Przestrzennego Marcin Dawid. 
 
Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Halina Romańska, Maria 
Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
NIEOBECNI (2) 
Fryderyk Białoń, Mateusz Rohnka. 
 
Uchwała nr XLVII/519/2023 w sprawie nadania nazwy wewnętrznej drodze gminnej w 
Wilamowicach przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
ad.14.5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy użytkowania oraz 
odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego (druk nr 1045). 
 
Przedstawił Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania Przestrzennego Marcin Dawid. 
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Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Franciszek 
Pomper, Tomasz Pszczółka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika 
Szyndler, Marek Żagan. 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Joanna Duda-Michalak, Teresa Papkala 
 
NIEOBECNI (2) 
Fryderyk Białoń, Mateusz Rohnka 
 
Uchwała nr XLVII/520/2023 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy użytkowania oraz 
odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik 
nr 14 do protokołu. 
 
ad.14.6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego, trybu zawarcia umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą i zawarcie 
kolejnej umowy (druk nr 1046). 
 
Przedstawił Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania Przestrzennego Marcin Dawid. 
 
Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Halina Romańska, Maria 
Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
NIEOBECNI (2) 
Fryderyk Białoń, Mateusz Rohnka 
 
Uchwała nr XLVII/521/2023 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego, trybu zawarcia umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą i zawarcie 
kolejnej umowy przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
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ad.14.7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2023 rok (druk nr 
1050). 
 
Przedstawił Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń – wprowadzamy środki, które zostały 
niewykorzystane w zeszłym roku jeśli chodzi o wydatki sołectw, osiedli. Także wydatki 
funduszu alkoholowego, czyli środki pochodzące z opłat ze sprzedaży napojów alkoholowych, 
które mają być przeznaczone na rozwiązywanie tych problemów alkoholowych. Ponadto w 
dochodach i wydatkach kwoty dotyczące kolejnego etapu zakupu i sprzedaży węgla dla 
naszych mieszkańców. Środki dotacji na przedszkola, dotacji z budżetu państwa na nasze 
gminne przedszkola oraz wpłatę zakładu budżetowego SOSiR nadwyżki środków obrotowych. 
W wydatkach pojawiają się też środki dodatkowe, przede wszystkim na drogi w sołectwach i 
w mieście. Łącznie na inwestycje i remonty tj. kwota 2. 200.000 zł, a także 250 000 zł na 
modernizację Przedszkola Publicznego nr 3 w Skoczowie. Chodzi o dostosowanie po 
wybudowaniu tego nowego budynku. Dodatkowo środki na ograniczenie niskiej emisji, czyli 
wymianę pieców przez mieszkańców – 110 000 zł, usuwanie azbestu – 10 00 zł oraz dwa 
zadania o sportowym charakterze – 100 000 zł na trasy rowerowe na terenie Gminy Skoczów. 
Na projekt techniczny oraz na budowę boiska treningowego w Pogórzu – 40 000 zł. 
 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i Administracji 
– komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radna Teresa Papkala – chciałam zapytać o 170 000 zł na ograniczenie niskiej emisji, czy 
wiemy już czy to wystarczy, ile wniosków wpłynęło? 
 
Burmistrz Mirosław Sitko – tak wiemy ile tych wniosków wpłynęło i właśnie to jest ta kwota, 
której nam brakuje, żeby te wnioski pozytywnie rozpatrzyć. 
 
Przewodniczący Rady Rajmund Dedio – mamy taką pozycję przesunięcia pracownika z 
Urzędu do Straży Miejskiej. Za tym idzie kwota 120 000 zł, razem z tym przesunięciem tego 
pracownika. Burmistrz wczoraj na Komisji Budżetu powiedział, że tam zwalnia się miejsce bo 
osoba, która tam wcześniej pracowała odchodzi czy zrezygnowała z pracy i na to miejsce jest 
przesuwany pracownik z Urzędu. Tylko ja się teraz zastanawiam, po co pieniądze przesuwać 
skoro tam był pracownik, który przestał pracować. Zrezygnował, ale w budżecie Straży 
Miejskiej mieli na cały rok zabezpieczone pieniądze dla tego pracownika. Nie rozumiem 
jeszcze, dlaczego z tym pracownikiem idzie kwota 120 000 zł i to na 8 miesięcy bo rozumiem, 
że to jest do końca roku. Przez 8 miesięcy te 120 00 zł ten pracownik ma zarobić, a ten który 
był wcześniej to co się z nim stało, z tym budżetem który tamten pracownik miał dać, coś tu 
nie rozumiem, coś tu zagmatwanie napisane jest. 
 
Radna Teresa Papkala – to się pojawiło w kontekście problemów w oświacie, ze znalezieniem 
chętnych dyrektorów. Kiedy patrzymy na roczne dochody dyrektora szkoły przez emeryturą, 
ma 400 uczniów, 60 osób którymi zarządza, a jego roczne dochody są w granicach 90 000 zł. 
To w tym kontekście te 120 000 zł nawet z ZUS-em jak mówił nam Burmistrz, wydaje się 
kompletnie nie logiczne, nie mogłam tego zrozumieć i stąd te nasze pytania i wątpliwości. 
 
Przewodniczący Rady Rajmund Dedio – radna Teresa Papkala trochę się myli w swoim 
rozumowaniu, ponieważ te 120 000 zł nie dotyczyły całego roku tylko 2/3 roku 8 miesięcy, bo 
jeżeli przesuwane są pieniądze my operujemy w ramach budżetu gminy od stycznia do 
grudnia. Od maja jeżeli ktoś by został zatrudniony, to 120 000 zł dotyczy 8 miesięcy czyli 
180 000 zł na stanowisko. 
 
Radna Maria Sobik – co to jest za kwota 250 000 zł dla Przedszkola nr 3? 
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Burmistrz Mirosław Sitko – w tym roku sygnalizowaliśmy, że zadanie budowy nowego 
przedszkola nie jest dokończone, ponieważ musi być dokończone o modernizację czy 
dostosowanie kuchni w starym przedszkolu. W związku z tym dobudowujemy windę, była o 
tym już mowa i robimy, mamy to zaprojektowane. Dobudowujemy ciąg z nowej do starej kuchni 
tak, żeby można było zgodnie z przepisami Sanepidu dostarczać tą żywność do starego 
przedszkola. Dokładnie całego projektu unie pamiętam, jest wyceniony przez WIR na tą kwotę.  
Jeżeli chodzi o 120 000 zł, to ja też prawdę mówiąc jestem trochę zaskoczony. 
 
Komendant Straży Miejskiej Marian Machalica – kiedyś jak w Straży Miejskiej funkcjonował 
jeszcze fotoradar, były osoby odpowiedzialne administracyjne za przygotowanie pewnych 
rzeczy. Kiedy fotoradar ze Straży Miejskiej zniknął, to osoba została przeniesiona do Wydziału 
Komunalnego. Teraz w związku ze zwiększeniem intensywności pracy kontrolnej między 
innymi Straży Miejskiej, a związane między innymi ze zmianą ustawy o utrzymaniu czystości i 
porządku w gminach. Ten pracownik, jakby ten etat został z powrotem przesunięty do Straży 
Miejskiej. Czemy 8 miesięcy? Ponieważ ten pracownik on już jakiś czas u nas był, ale na 
zasadzie przesunięcia. Od tego czasu jakby od 1 kwietnia już to będzie etat typowo w Straży 
Miejskiej i będzie to osoba przypisana między innymi do kontroli związanych z ustawą o 
utrzymaniu czystości i porządku w gminach. Czyli do sprawozdawczości i utrzymania 
wszystkich protokołów. To wszystko jest związane z ta ustawą, z wymaganiami tej ustawy i ze 
sprawozdawczością. Także etat wraca, który kiedyś odszedł ze Straży Miejskiej, on po prostu 
wraca z tym, że przez jakiś czas było to przesunięcie pracownicze, a w tej chwili już to będzie 
jakby etat związany ze Strażą Miejską i dlatego jest zwiększenie z tych 120 000 zł. W związku 
z tym przeniesienie z Urzędu do Straży Miejskiej na finansowanie wynagrodzenia. 
 
Burmistrz Mirosław Sitko – to jest tak, że słuchamy czy mówimy ale czasem nie do końca jest 
to zrozumiałe. Pan Komendant może to potwierdzić, miał pracownicę w tamtym roku i stracił 
ją. Rok mamy tam już praktycznie przesuniętą pracownicę z Wydziału Komunalnego na 
zasadzie oddelegowania, a teraz ona tam przechodzi na stałe. Płacona jest z innego 
paragrafu, Straż Miejska jest z innego paragrafu płacona. Czy to jest akurat 120 000 zł nie 
wiem, ktoś to policzył. Zapowiadam państwu, że nie zarabia tam 10 000 zł i jeżeli tych 
pieniędzy nie wydamy to one zostaną. Co do kwoty nie potrafię, powinienem ale nie potrafię 
się ustosunkować. Czemu to jest akurat taka, a nie inna kwota bo to nie jest napewno kwota 
tylko na tego pracownika, na jeden etat. Więc jest to jakieś uzupełnienie dodatkowe i zapewne 
tutaj powinna być taka męska rozmowa między Komendantem, a Skarbnikiem. Ta rozmowa 
pewnie się odbędzie i być może na następnej sesji Państwo się dowiecie.  Na pewno nie są 
to pieniądze przeznaczone na ten jeden dodatkowy etat. 
 
Radna Teresa Papkala – my mamy tylko tyle, taką wiedzę co mamy zapisane w uzasadnieniu 
do uchwały. Dokładnie było napisane, że jest to przeniesienie kwoty ze względu na jednego 
pracownika. Nie jakieś dodatkowe, więc ja nie mogę doszukiwać się czegoś czego tam nie 
ma. Czytam co mam napisane czarno na białym. W kontekście rozmów na Komisji Oświaty, 
to proszę się nie dziwić, że ja po prostu zwątpiłam, że jest to w ogóle możliwe. Tak też nie 
może być, że dyrektor szkoły (powtórzę to po raz kolejny) przed emeryturą 400 uczniów w 
szkole, około 60 pracowników, cała odpowiedzialność na nim i on ma kwotę około 90 000 zł 
dochodu rocznie.  
 
Burmistrz Mirosław Sitko – ja tego knota czyli uzasadnienie podpisałem i resztę dopowiemy 
sobie na następnej sesji, bo na pewno nie są to pieniądze przeznaczone na tą osobę. Niestety 
tak to zostało napisane i przepraszam. Powinienem bardziej weryfikować pewne zapisy, które 
są uzasadnieniem do uchwały. 
 
Radny Marek Żagan – czy byłaby dostępna informacja, jakiego rzędu oszczędności będą w 
Wydziale Komunalnym dzięki tej wymianie pracowników? 
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Burmistrz Mirosław Sitko – na przyszłej sesji wszystko dokładnie Państwu wyjaśnię, jest to 
nieporozumienie, przepraszam, poprawimy to. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Ryszard Drózd, 
Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Teresa 
Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław 
Szwarc, Marek Żagan. 
 
PRZECIW (1) 
Rajmund Dedio 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Monika Szyndler 
 
NIEOBECNI (2) 
Fryderyk Białoń, Mateusz Rohnka. 
 
Uchwała nr XLVII/522/2023 w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2023 rok przyjęta 
została jak wyżej – stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
 
ad.14.8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2023 rok (druk nr 
1053). 
 
Przedstawił Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń - w związku z niewystarczającymi środkami na 
przewóz dzieci niepełnosprawnych do jednostek oświatowych poza gminą Skoczów zwiększa 
się wydatki na ten cel o kwotę 140.000 zł.  
 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i Administracji 
– komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Halina Romańska, Maria 
Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
NIEOBECNI (2) 
Fryderyk Białoń, Mateusz Rohnka 
 
Uchwała nr XLVII/523.2023 w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2023 rok przyjęta 
została jak wyżej – stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
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ad.14.9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLIII/487/2022 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 19 grudnia 2022 roku, w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Skoczów na lata 2023 -2035 (druk nr 1051). 
 
Przedstawił Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń. 
 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i Administracji 
– komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Halina Romańska, Maria 
Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
NIEOBECNI (2) 
Fryderyk Białoń, Mateusz Rohnka 
 
Uchwała nr XLVII/524/2023 w sprawie zmiany uchwały nr XLIII/487/2022 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 19 grudnia 2022 roku, w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Skoczów na lata 2023 -2035 przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik 
nr 18 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady przejął dalsze prowadzenie obrad. 
 
ad.15. Informacja Przewodniczącego Rady na temat złożonych interpretacji i zapytań oraz 
udzielonych odpowiedzi. 
 
Przewodniczący Rady – poinformował, że w okresie międzysesyjnym nie wpłynęły interpelacje 
i zapytania do Biura Rady. 
 
ad.16. Wolne wnioski, informacje, oświadczenia, komunikaty. 
 
Radny Maciej Bieniek – poinformował o otrzymaniu informacji z Krajowego Stowarzyszenia 
Sołtysów, że Sołectwo Ochaby będzie brało udział w finale konkursu „Najlepsza Inicjatywa”. 
Powiedział, że zgłoszony został cykl wydarzeń, które są już od nastu lat pn. „Powrót do 
tradycji”. 
 
Radna Teresa Papkala – podziękowała za piękną dekorację świąteczną na Rynku. Skromna 
ale elegancka, wykonana ze smakiem – powiedziała. 
 
Burmistrz Mirosław Sitko – zaprosił na obchody 2 i 3 maja br. 
 
Dyrektor MCK Julia Raszka – zaprosiła na różne imprezy organizowane przez MCK, między 
innymi koncert z okazji Dnia Matki, Noc Muzeów, koncert zespołu Bevin. 
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ad.17. Sprawy organizacyjne. 
 
Przewodniczący Rady – życzył dużo radości, pomyślności, zdrowia, spełnienia marzeń 
solenizantom, którzy w okresie międzysesyjnym świętowali swoje urodziny. 
 
Przewodniczący Rady – przypominał o składaniu oświadczeń majątkowych za 2022 rok, 
termin upływa 2 maja br. 
 
Radny Maciej Bieniek – zaprosił do Ochab za pośrednictwem przedstawionego filmiku. 
 
ad.18. Zamknięcie obrad XLVII sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 

Wobec wyczerpania porządku obrad dziękując wszystkim za udział, Przewodniczący Rady 
zamknął obrady XLVII sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 
 

 
 
                                                                                                         Przewodniczący 
                                                                                                  Rady Miejskiej Skoczowa 

                                                                                            Rajmund Dedio 

Protokołowała: Wioletta Sawicka-Ślęzak 


